
Protokół Nr 22/12
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 19 grudnia 2012 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o 14.00
Przewodniczył: Antoni Czap1ejewicz - Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

Gminy Sokółka.
4. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Sokółka.
5. Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości położonych
na terenie Gminy Sokółka.

6. Projekt uchwały w sprawie deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składnej przez właścicieli nieruchomości położonych na
terenie Gminy Sokółka.

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakres świadczenia
usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych.

8. Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na stałe obwody głosowania,
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

9. Proj ekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
2013 r.

10. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Radny lSaciłowski zaproponował żeby zrobić tak jak Komisja Finansów
zagospodarowania odpadów tylko przedyskutować ale nie głosować.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.
Protokół z 19 listopada 2012 r.
Komisja przyjęła jednogłośnie w/w protokół.
Protokół z 3 grudnia 2012 r.
Komisja przyjęła jednogłośnie w/w protokół.



Ad.3
Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Sokółka przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Przewodniczący zwrócił uwagę na paragraf 9 pkt. 8 żeby usunąć słowo punkt i pozostawić
same apteki.
Radny P.Kułakowski zapytał czy wywożenie odpadów dwa razy w tygodniu nie jest za często
i czy nie narazi to na dodatkowe koszta. Zgłosił wniosek aby w § 9 pkt. l przy odpadach
zmieszanych i ulęgających biodegradacji zmienić na raz w miesiącu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad.4 -7
Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Sokółka.Projekt uchwały w
sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Sokółka.Projekt
uchwały w sprawie deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi składnej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy
Sokółka.Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakres świadczenia
usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych.
Radny P.Kułakowski zapytał na jakiej podstawie zostały dokonane wyliczenia.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że jest to składowa kilku części, aktualnej ceny przyjęcia
odpadów, ceny paliwa i ogólnie obsługi całego systemu w urzędzie.
Radny A.Czaplejewicz zapytał czy ta opłata będzie dochodem gminy.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że musi to być taka kwota która będzie wystarczająca do
obsługi tego systemu bo co będzie jeśli zabraknie środków i będzie trzeba dokładać. System
ma się sfinansować sam.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na stałe obwody głosowania, ustalenia
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych przedstawił Sekretarz
Z.Tochwin.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2013 r. przedstawił
Sekretarz Z.Tochwin.
Radny lSaciłowski zapytał jaka jest sytuacja w szkołach z narkotykami.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że dyrekcja jest świadoma ale jest wszystko pod
kontrola.
Radny lSaciłowski zwrócił się z prośbą żeby zwrócić uwagę dyrekcji Gimnazjum Nr 1 na to
że młodzież chodzi po klatkach w bloku Nr 10.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.



Ad.IO
Wolne wnioski.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


